



香港聖類斯中學家長教師會
通告第 01a 號 (21/22)

家長會員紀錄及義工招募

各位家長會員：

新學年開始了，讓我們滿懷信心和希望，在新的一個學年，繼續陪伴和教導我們的子弟，讓他們都能在家庭的愛內成長，獲得更多美滿的成果。本會每年均舉辦各類活動，讓學生的校園生活更稱心如意，並都能在愉快的氣氛中學習。承蒙家長踴躍支持，活動都得以順利進行，實在不勝感激！

為完善會務發展，請填寫附上之「家長會員紀錄」，並賜與寶貴意見，有關資料，只供本會推動活動之用。

另外，本會義工組已成立多年，透過各項服務，促進家長們彼此溝通互助，並培育 貴子弟勇於承擔，樂於助人的愛德和正確的價值觀。現誠邀閣下加入「家長義工組」行列，以身作則，貢獻所長。

敬請填妥回條，於 9 月 10 日前將甲部及乙部回條經電子系統 eClass 遞交。查詢請致電 2559 9084 與容逸沛老師聯絡。

香港聖類斯中學家長教師會會長
李健榮謹啟

2021 年 9 月 3 日



香港聖類斯中學家長教師會

會員紀錄及義工招募

(PTA/21-22/01a)

回條

甲部《家長會員紀錄》

家長資料：

姓名：_____ 性別：_____ 聯絡電話：_____ 電郵地址：_____

在校子弟資料：

1. 姓名：_____ 班別：_____ 2. 姓名：_____ 班別：_____

本人對「香港聖類斯中學家長教師會」會務發展之意見：

乙部《家長義工招募》

本人 *願意 / 不克 參加家長義工組。

若願意參加家長義工組，您會喜歡參與下列何種義務工作/活動？請選擇「✓」（可選多項）。

選擇	義務工作/活動	日期	選擇	義務工作/活動	日期
	會員大會	2021年9月18日		家長專題講座	待定
	分級家長資訊日	2021年9月25日		聯校家長活動	待定
	分級家長資訊日	2021年10月9日		網頁管理	活動舉行前後
	分級家長資訊日	2021年10月23日		攝影、錄影	活動舉行期間
	中一簡介會	2021年11月13日		聯絡	活動舉行前
	聖誕聯歡會	2021年12月22日		壁報板設計	-----
	旅行/日營	待定		文書工作	-----

除上述項目外，本人願意協助：

家長簽署：_____

日期：_____

*請刪除不適用的

✂請於2021年9月10日（星期五）前，經電子系統 eClass 遞交回條。



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No. 01a (21-22)

3rd September, 2021

Parent Membership Record and Volunteer Recruitment

Dear Parent Members,

The new school year has begun and let us be full of confidence and hope. In the new school year, we will continue to accompany and nurture our children so that they can grow up in the love of the family with more satisfying results. The association organizes various activities every year to make students' campus life more fulfilling and provide students with a pleasant learning environment. We are truly thankful for all your support and participation in making all the activities successful.

In order to improve the development of the association, please fill in the attached "Parent Membership Record" and give any comments which are sure to prove valuable. The relevant information is only for the promotion of the activities of the Association.

In addition, the Volunteer Group of the Association has been established for many years. Through various services, parents are encouraged to communicate with each other and help each other in order to build a culture of philanthropy, and establish positive values within our children. We invite you to join the "Parent Volunteer Group" to lead by example and contribute to your strengths.

Please fill in and return the reply slip (Part A and B) through electronic system eClass before 10th September, 2021 (Friday). For enquiries, please contact Mr. Yung Yat Pui at 2559 9084.

Lee Kin Wing, Keith
Chairman of Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No. 01a (21-22)

(PTA/21-22/01a)

Parent Membership Record and Volunteer Recruitment - Reply Slip

Part A 《Parent Membership Record》

Parent Information :

Name : _____ Gender : _____

Contact No. : _____ Email Address : _____

Student Information :

1. Name : _____ Class : _____

2. Name : _____ Class : _____

My opinion of the development of the “Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association”.

Part B 《Parent Volunteer Recruitment》

I * **will / will not** join the Parent Volunteer Group.

If you are willing to participate in the Parent Volunteer Group, please tick 「✓」 the following voluntary services that you would like to join (you can choose more than one activity).

Service	Activity	Date	Service	Activity	Date
	Annual General Meeting	18 th September, 2021		Parent Seminars	TBA
	Class Information Day	25 th September, 2021		Joint School Activity	TBA
	Class Information Day	9 th October, 2021		Webpage Update	Before and After the activity
	Class Information Day	23 rd October, 2021		Photography/ Video	During the activity
	S1 Open Day	13 th November, 2021		Activity Coordination	Before the activity
	Christmas Party	22 nd December, 2021		PTA Board Design	-----
	School Outing	TBA		Administrative Work	-----

In addition to the above services, I am willing to assist:

Parent Signature: _____

Date: _____

*Please delete where inappropriate

✂ Please fill in and return the reply slip through electronic system eClass before 10 Sep 2021 (Fri).